

July 27, 2022

Greetings Franciscan Brothers and Sisters:

On behalf of the National Fraternity, I write to you to convey our deep appreciation for your support in sending delegates from your Region to attend our recent Elective Chapter in Quebec City. Their contribution and participation in deliberations has been most invaluable throughout the Chapter. I would like to introduce to you, your new National Council who will be serving to guide and animate our OFS National Fraternity (attachment).

We look forward to a season of renewal of the Order through collaboration and our working together as a Franciscan Family, fulfilling the mission that God has set for us to do. *So, let us begin again.*
Peace and all Good,

Jewel Jasmins, ofs
National Minister

Salutations Frères et Sœurs Franciscains :

Au nom de la Fraternité nationale, je vous écris pour vous exprimer notre profonde gratitude pour votre soutien en envoyant des délégués de votre Région pour assister à notre récent Chapitre électif à Québec City. Leur contribution et leur participation aux délibérations ont été des plus précieuses tout au long du Chapitre. Je voudrais vous présenter, votre nouveau Conseil National qui servira à guider et à animer notre Fraternité Nationale OFS (pièce jointe).

Nous attendons avec impatience une saison de renouvellement de l'Ordre par la collaboration et notre travail ensemble en tant que famille franciscaine, accomplissant la mission que Dieu nous a confiée. *Alors, recommençons.*
Paix et bien,

Jewel Jasmins, ofs
Ministre nationale



National Fraternity of Canada – OFS
Fraternité nationale du Canada - OFS

The Secular Franciscan Order's National Fraternity of Canada held its national elective chapter on July 14-17, 2022, in Loretteville, QC. During the chapter, the following individuals were elected to the National Council who will serve the national fraternity for the next three years (2022-2025):

National Minister / International Councillor	Jewel Jasmins, ofs (Surrey, BC)
Vice-Minister (Francophone)	Micheline Bergeron, ofs (Québec, QC)
Vice-Minister (Anglophone)	George Guimond, ofs (Forest City, NB)
Secretary	Debbie Tessier, ofs (Welland, ON)
Treasurer	Sherrill Guimond, ofs (Forest City, NB)
Formator	Lynda Black, ofs (Coquitlam, BC)

National Spiritual Assistants: Alix Poulin, OFM Cap, Peter Knaapen, OFM Conv. and Benjamin Ripley, OFM are also members of the National Council.

International Presidency Councillor Mary Stronach, OFS (USA), Vice-Minister General of the International Council, presided over the elective session on behalf of OFS Minister General, Tibor Kauser. Henri Éthier, OFM, witnessed the elections on behalf of the Conference of General Spiritual Assistants.



Our New National Council:
L-R: Ben Ripley, ofm – National Spiritual Assistant, Lynda Black – Formation Director,
Debbie Tessier – Secretary, George Guimond – Vice Minister Anglophone,
Sherrill Guimond – Treasurer, Micheline Bergeron – Vice Minister Francophone,
Henri Ethier, ofm – representing the International Spiritual Assistants, Jewel Jasmins – Minister,
Mary Stronach – Vice Minister General, Alix Poulin, ofm Cap – National Spiritual Assistant.
Missing: Peter Knappen, ofm Conv – National spiritual assistant



National Fraternity of Canada – OFS
Fraternité nationale du Canada - OFS

La Fraternité nationale du Canada de l'Ordre franciscain séculier a tenu son chapitre national électif du 14 au 17 juillet 2022 à Loretteville, QC. Au cours du chapitre, les personnes suivantes ont été élues au Conseil national qui servira la fraternité nationale pour les trois prochaines années (2022-2025) :

Ministre nationale / Conseillère internationale	Jewel Jasmins, ofs (Surrey, BC)
Vice-ministre (francophone)	Micheline Bergeron, ofs (Québec, QC)
Vice-ministre (anglophone)	George Guimond, ofs (Forest City, NB)
Secrétaire	Debbie Tessier, ofs (Welland, ON)
Trésorière	Sherrill Guimond, ofs (Forest City, NB)
Responsable de la Formation	Lynda Black, ofs (Coquitlam, BC)

Assistants spirituels nationaux : Alix Poulin, OFM Cap, Peter Knaapen, OFM Conv. et Benjamin Ripley, OFM sont également membres du Conseil national.

Présidence internationale La Conseillère Mary Stronach, OFS (USA), Vice-Ministre général du Conseil international, a présidé la session élective au nom du Ministre général OFS, Tibor Kauser. Henri Éthier, OFM, a assisté aux élections au nom de la Conférence des Assistants spirituels généraux.

